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Beste Fractievoorzitter, 
 
bij u is ongetwijfeld wel iets bekend over de ecologische verbindingszone die ontwikkeld word langs 
de Vogelzangse wijk en de Zuidwoldiger waterlossing. In het kort zal ik u hier wat meer over willen 
vertellen en wat het voor ons betekend als directe aanwonende.  
 
Langs de Zuidwoldiger waterlossing en aan de weg Alteveer hebben wij een melkveebedrijf. 
Jarenlang hebben wij te maken gehad met een ruilverkaveling/ landinrichting Zuidwolde Beneden 
Egge. Vorig jaar is deze ruilverkaveling afgerond. Het gevolg is dat onze huiskavel doormidden is 
gespleten voor de aanleg van een ecologische verbindingszone. Eerst zal deze verbindingszone nog 
nergens op worden aangesloten, omdat de grond die aan de andere kant van de Albartsweg ligt nog 
niet in bezit is van de Waterschap Drents Overijsselse Delta (WDO Delta). De ecologische 
verbindingszone loopt dus dood op de Albartsweg.  
 
Dat er gekozen wordt om langs de Zuidwoldiger Waterlossing een ecologische verbindingszone aan 
te leggen is een keuze Wat ons echter tegen de borst stuit is dat er niet gecommuniceerd wordt naar 
de omgeving toe en ons als direct aanwonende. Er waren misschien ook wel andere mogelijkheden 
geweest voor de aanleg van deze ecologische verbindingszone. Verder vragen wij ons af hoe deze 
ecologische verbindingzone zal worden beheerd? Misschien kunnen wij hier wel iets in betekenen. 
Bijvoorbeeld door het grazen van koeien op deze strook, hierdoor zal deze ook minder snel worden 
overwoekerd met onkruiden. Helaas is hier nooit over gesproken. 
 
Wat wij graag zouden willen zien is een betere communicatie over wat er gaat gebeuren. Vooral aan- 
en omwonenden. En wat voor mogelijkheden zijn er met betrekking tot het beheer van deze 
ecologische verbindingszone.  
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
Melkveebedrijf Overgaauw 
 
 
 
 


